
 

 

 
 

Side 1 / 5 

 
 
Deltagere: Elevrådsrepræsentanter: Nanna Bendtsen og Andrea Merle Henriksen,Thomas Villingshøi Seierøe,  

Sille Søderblom, Mette Grøndtved Brejner, Pia Lange-Chabert, Bjarne Shik Grejner, Torben Storm, David Elin,  

Nikolaj Warming samt Maria Christensen 

 
Afbud: Maria Ditlev Rosenvinge, Jeff Sebastian Ejby Petersen, 

 

Sted: 

Personalerummet 
 

Referent: 

Maria Christensen 

 

 

1. Godkendelse dagsorden samt referat fra sidste møde 

Godkendt 

 

2. Nyt fra elevråd samt Mini-elevrådet (ved Nikolaj) 

Elevrådet har arbejdet demokratisk  

Det overvejes, om 9. kl. kun skal være med på elevrådet frem til  

 

Minielevrådet: 

Der har været fokus på hvad mini-elevrådet har været med at beslutte. Bla har de 

været med til at indhæfte, at klasserne samler skrald på   

 

3. Meddelelser 

 

Formand 

 

Der er 1 ledig plads til deltagelse på landsmødet. Maria D.R. har meddelt, at 

hun deltager. 

 

Der har været nyt fællesskolebestyrelsesmøde. Der blev bla hilst på Lars 

Nedergaard, der er den nye Skole- og dagtilbudschef. 

 

Forretningsordenen skal gennemgås på første møde i det nye år. 

 

Næstformand 

Intet 

 

 

Forældrerepræsentanter 

Intet 

 

Viceskoleleder 

Vi har fået afslag på støtte fra vandhulspuljen til at etablere en sø, idet puljen 

ikke tildeles kommunale projekter – men kun til private. 

 

  

 

 

    
    

   

Vemmedrupskolen 

 

DAGSORDEN/REFERAT 
 

Skolebestyrelsesmøde, Vemmedrupskolen 

 

 
 Dato   

 19. juni 2023   
 

Vemmedrupskolen 

Vindegårdsvej 1 

4632 Bjæverskov 

 

www.koege.dk 

 

Tlf. 56 67 62 62 

 

Kontakt: 

Maria Christensen 

Tlf. +45 30 50 29 86 

maria.christensen@koege.dk  
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Vi er, næsten, færdige med de mundtlig og praktiske prøver. Det er gået 

godt. Vi har  

 

 

SFO-leder 

Der har vlret en fælles sommerfest mellem SFO, Juniorklub og ungdomsklub. 

Det er gået godt, og der har været mange besøgende. 

Andre gangfe har det været med mange fysiske aktivitetter, men i år har det 

primært været med hyggeaktiviteter. 

 

Forårs-SFO´en nærmer sig sin afslutning. Der er lidt bekymrende forældre. 

 

Der er snart sommerferie. Vemmedrup har åbent hele ferien. 

 

Andre år, har forældrene været gode til melde til og fra, om deres børn 

kommer. I indeværende år er beskederne ”skredet lidt”, og der frygtes, der er 

mange, der skal ”følges op på”- 

 

God på vej er blebvet forlænget. Der er fokus på at være med til at udvikle en 

pordentligt fritidspædagogik. 

 

Ungdomsklubben har haft aktivitetsture til bla Fields, Ikea og på marinaen. 

 

Medarbejderrepræsentanter (Skole/SFO) 

Der afleveres bøger i indeværende uge, så den kommende uge er med et 

anderledes program. Der er mange ture ud af huset.  

 

Turen går bla til en skydebane, kalkbruddet, Roskilde, en station så man kan 

komme til zoologisk have. 

 

Der har været en god proces ift at arbejde med fagfordeling og skemaer. 

 

Der er sommerfest den 16. juni. 

 

Skoleleder 

9. klassens sidste skoledag fungerede rigtigt godt. Der er en god grund-

struktur, som fungerer. 

 

De fik lov til at lege med vand. Det foregik i god ro og orden. 

 

Det foreslås, at 9. kl slutter af med high five. 

Nogle elever i 9. kl. kaster hård med karamellerne. 

 

Der er ved at blive ansat koordinatorer for skole-/dagtilbudschef. 

Der er tillige ved at blive ansat en ny sekretær på skolefdelingen. 

 

Kristian, vores afgående musiklærer, har skrevet/komponeret en 

Vemmedrupsang. Den skal vi synge på den sidste dag inden ferien. 

 

Vi er i samarbejde med Nordic Schools/Verdens bedste danske skole. 

 

Vi skal bla udvikle på effektiv mødeafvikling, teamsamarbejde m.m. 
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Der kommer mange henvendelser fra Skovboskolen. Bla er der til skolens 4. 

klasse. Den er dog lukket nu. Forældrene er derfor blevet informeret om 

muligheden for at søge dispensation via politikerne i skoleudvalget. 

 

Vi er spændte på, om dispensationerne gives.  

 

 

4. FKU (Forældrekontaktudvalg) 

Info fra møde med FKU 2. klasse og folder gennemgang. 

 

Thomas og Maria har afholdt møde med 2. kl. FKU. 

 

Arbejdsdag for forældre 

De foreslår arbejdsdag hvor de hjælper med oprydning/skrald m.m.  

Ikke alle kommuner er interesserede i at forældre hjælper, da det kan være med til 

at udhule arbejdet til de ”rigtige” faglærte. 

David har erfaring med det fra en tidligere kommune. 

 

Vi kender ikke Køge kommunes holdning men undersøger. 

 

Afskærmning mod Gartnervej. 

Det er ETK, der skal opstille/betale et hegn. Der er indhentet tilbud. Det beløber sig 

til 100 000 kr.  

 

Der er ikke krav om, at skoler skal være indhegnede på samme måde om en 

børnehave skal være det. 

 

Der er ønske om at skolen udarbejder et princip ift digitale devices m.m. 

 

Pt virker det ikke til, at der er børn, der er isolerer sig eller bliver isolerede som 

følge af brug af devices. 

 

Der er fokus på det også i fritidsdelen. I SFO er der en gang om måneden mulighed 

for at anvende devices. 

 

I juniorklubben er der fokus på at begrænse brugen af det. Dette ved at der er 

indført mobil-fri zoner, hvilket betyder at dem, der bruger skærme henvises til 

samme lokalitet, og derved får et fællesskab.  

 

Det er et af fokuspunkterne fra Godt du kom. 

 

Mobilerne bruges til tider meget aktivt i undervisningen, bla i form af at bruge dem 

til Find to Learn. 

 

Er skolen opdelt i faser? 

Ja. 

 

Indskoling:  0.-3. 

Mellemtrin:  4.-6. 

Udskoling:  7.-9.  
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Sædvanligvis, men ikke givet, er der lærerskifte i forbindelse med skiftet mellem de 

forskellige faser. 

 

Ønske om et fælles FKU-møde i starten af et skoleår. 

De ønsker at møde alle FKU-repræsentanter.  

Det besluttes at det gennemføres på 2. møde i året. 

Her kan bla årsberetningen læses højt. 

 

Koncerter/arrangementer 

De ønsker, at der kommer flere/faste arrangementer. 

 

Årskort til Zoologisk Have 

Der foreslås årskort til zoologisk have, så eleverne kan kommer mere på tur dertil. 

 

Eleverne kommer på mange ture, til mange forskellige destinationer, i næste uge 

skal 1.-2. kl. til zoologisk have.  

 

Er sexualundervisning kun fra 5. kl. 

Der er undervisning i identitet/grænsesætning m.m. fra alle klassetrin. 

 

Der spørges til hvornår pædagogerne er med på skemaet. 

Skemaerne er ikke altid opdaterede ift pædagogdækning. 

 

Er der ikke tilsyn med eleverne i omklædningen ved idræt. 

Jo, med mindre det ikke er muligt at skaffe en herrevikar til drengeomklædningen, 

eller en kvindevikar til pigeomklædningen. 

 

Kontaktforældrefolder 

Der er fundet nogle forskellige eksemplarer frem. En stor, en mellem og en lille. 

Den store er fra 2015. Den mellem er fra 2018. Den lille er fra 2020. 

 

Vi finpudser den mellemste udgave. Beslutter den på det første SKB-møde, og 

præsenterer den på det 2. møde, hvor FKU deltager. 

 

Nikolaj har været med til de første forældremøder i indskolingen, og har i den 

forbindelse anvendt folderen fra Skole og forældre. 

 

 

5. Personalestatus 

Der har været to stillinger ledige. Den ene var en musiklærer, og den anden var 

klasselærerstilling med dansk og H/D: 

 

Vi har holdt ”løbende” samtaler, og det har været godt. Vi er lykkedes med at 

ansætte nogle gode kandidater. Vi glæder os meget til at de bliver en del af skolens 

virke. 

 

Den ene vil gerne tilbyde billedkunst som valgfag på 7. årgang. 

 

SFO har opslået en stilling ift en pædagog. Der har været nogle aftrædelser, som 

har kostet på bundlinjen. Men fremadrettet kommer der til at mangle 1 pædagog. 

Vi håber, at der er en god kandidat, der søger. 
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Vi håber på, at der kommer en pædagogstuderende i klubben. Hvis ikke, der 

kommer praktikant, kan Rasmus fortsætte frem til juni kommende år. 

 

Adam og Karoline går fra deres medhjælperstillinger, da de skal i gang med 

uddannelse. Der er pt en vikar, som evt kan træde til i deres sted. 

 

6. Fagfordelingen for skoleåret 2023/2024 (bilag tilgår) 

Fagfordelingen gennemgået og godkendt. 

 

Valgfag i 9. kl: 

Friluftsliv afvikles med overnatningsture. 

Musik afvikles med bla tur til Aalborg. 

 

Idræt fra 0.-5. kl. samlæses IKKE med anden klasse. 

 

Der er krav om idrætsteori i udskolingen, hvilket medfører 3 lektioner fremfor 

tidligere to. Det betyder, at der er en 2-lærer time færre end tidligere år. 

 

7. Skemaer for skoleåret 2023/2024 (bilag tilgår) 

Fremvist og godkendt. 

 

8. Skolekalender 2023/2024 og placeringen af skolebestyrelsesmøder (se 

bilag) 

Godkendt. 

 

9. Skolebestyrelsesrepræsentanter 

Torben og Jonas (JHA) har meldt sig til medarbjederrepræsentanter og er valgt. 

Jonas er ligeldes valgt til tillidsrepræsentant for pædagogerne. 

 

 

 

10. Evt.  

Intet 

Tak fir indsatsen og samarbjedet, 


